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Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej 

za okres kadencji  od 01 stycznia  2024 do 31 grudnia 2024 

 

Sprawozdanie dotyczy działalności VIII kadencji Rady Miejskiej, która  rozpoczęła 

swą działalność 19 listopada 2018 roku  oraz IX kadencji Rady Miejskiej rozpoczętej  

6 maja 2024 roku.  

W okresie od 01.01.24 do 31.12.24   odbyło się 10 obrad  sesji, w tym 7 obrad IX 

kadencji.  

Na sesjach podjęto łącznie 70 uchwał. Do najważniejszych można zaliczyć: 

 

- uchwała w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego, 

- uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

- uchwała w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora+, 

- uchwała w sprawie Gminnego Programu opieki nad Zabytkami Gminy Szczuczyn, 

- uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Szczuczyn, 

- uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia mpzp Gminy Szczuczyn, 

- uchwała w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego w Szczuczynie. 

Ponadto Rada kilkakrotnie dokonała zmian w budżecie, zmian WPF i wyrażała 

zgodę na udzielenie dotacji celowej dla Powiatu Grajewskiego 

 i upoważnienia Burmistrza do zawarcia porozumień w tych sprawach.  

Oprócz działalności uchwałodawczej Radni na swych posiedzeniach zajmowali się 

następującą tematyką: 

- wspieranie rodziny i przemoc w rodzinie – informacja Ośrodka Pomocy  

Społecznej, 

- działalność organizacji pozarządowych na terenie naszej gminy, 

- działalność WPK-TBS, bezpieczeństwo i porządek publiczny, 

- działalność organizacji pozarządowych na terenie naszej gminy, 

- stan realizacji zadań inwestycyjnych, 

- sytuacja oświaty w gminie Szczuczyn, 
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Na posiedzeniach wysłuchaliśmy kilkanaście informacji przedstawionych przez 

osoby reprezentujące organy i instytucję zaproszone przez Radę.  

Na każdej sesji Burmistrz przedstawiał informację z pracy od ostatniej sesji. Wszystkie 

sprawozdania i informacje Rada wysłuchała i przyjęła do wiadomości. 

Radni na sesjach 2024 roku zgłosili następujące wnioski, na które udzielano 

odpowiedzi na sesjach. Najczęściej dotyczyły one: 

- inwestycje na terenie miasta i gminy, 

- światłowód na terenie miasta i gminy, 

- stan techniczny hydrantów na ternie gminy, 

- zakrzaczenia i ubytki w asfalcie na drogach gminnych i powiatowych, 

- funkcjonowania oświetlenia ulicznego, 

- stan dróg gminnych i powiatowych, 

- montaż progów zwalniających na ternie gminy, 

- losy funduszu sołeckiego i budżetu obywatelskiego. 

Podczas obrad sesji złożono 6 interpelacji, na które odpowiedziano w formie 

pisemnej. Dotyczyły one następujących zagadnień: 

- działalność Ośrodka Pomocy Społecznej, 

- utrzymanie porządku i zakup dodatkowych koszy na terenie miasta, 

- realizacja makiety kwiatowej przy BCK w Szczuczynie, 

- stan budżetu Gminy Szczuczyn, 

- działalność Centrum Produktu Lokalnego w Szczuczynie 

- kontynuacja Budżetu Obywatelskiego, 

 

 W wyniku kontroli legalności uchwał, które przesłaliśmy 

 do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej , organy 

nadzorcze  nie wskazały nam uchybień w podjętych uchwałach.   

 

         Dziękuję wszystkim za owocną współpracę, zaangażowanie i życzliwość  

w realizacji zadań, szczególnie Panu Burmistrzowi, Radnym i sołtysom. Dziękujemy 
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również mieszkańcom i organizatorom uroczystości gminnych na które byliśmy 

zapraszani. 

        Mam nadzieję, że ten najbliższy czas, w ciągu którego będziemy  obradować  

 w obecnym składzie Rady  upłyną pod znakiem wzajemnej zgody i porozumienia. 

Postaramy się sprostać oczekiwaniom i problemom mieszkańców naszej Gminy.  

 

        Przewodnicząca Rady 

                    Natalia Rydzewska 


